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Protokoll 13, Styrelsemöte Centralstyrelsen (CS) 

 

Telefonmöte via Zoom 

 

Datum:  2021-08-08, kl. 19.00- 21.07 

 

Närvarande:  Gerd Möllers, Tf ordförande 

  Ann Movitz, kassör 

Maria Enryd, sekreterare  

Anders Odhner, ledamot 

 Rolf Karlsson, suppleant 

   

 

Återbud:  Magret Selander, kansliet 

 

Inbjudna:   Samtliga sammankallanden i kommittéerna, varvid Daniel 

Strandberg, Margaretha Eliasson och Ingrid Hansson närvarade 

under §§ 177-181   

 

§ 177. Mötets öppnande:  

Tf ordförande Gerd Möllers hälsade de närvarande välkomna till dagens Zoommöte och 

öppnade därmed mötet.  

 

§ 178. Närvaro:  

Samtliga i CS närvarande. Rolf går upp som ordinarie ledamot. 

 

§ 179. Förslag till dagordning: 

Utskickat förslag till dagordning godkändes med nedan tillägg 

• Nytt hälsoprogram för tysk schäferhund, fråga om klubbens avelsanvisning 

 

§ 180. Val av protokolljusterare: 

Valdes Ann Movitz valdes att justera kvällens protokoll. 

 

§ 181. Rapport från kommittéerna:  

Gerd Möllers informerar om att avtal med extern webbmaster är på gång att gälla fram till 

årsskiftet.  

 

Avelskommittén – RAS är genomgången och att viss komplettering ska ske. Kommittén har 

tillsatt en arbetsgrupp för att utreda möjligheterna till Wesenstest i Sverige. En annan 

arbetsgrupp sysslar med frågan om utländska röntgenresultat kan registreras av SKK. På 

fråga från uppfödarkommittén uppger Daniel Strandberg att RAS kommer att justeras i 
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förhållande till det nya hälsoprogrammet. Såväl avelskommittén som uppfödarkommittén 

ställer sig positiva till att klubben antar egen avelsansvisning i anledning av det nya 

hälsoprogrammet. 

 

Uppfödarkommittén – Margareta Eliasson kommer att lyfta frågan med anslutna till 

uppfödargruppen om tillämpning av index vid avel med C-höfter och väcker frågan om 

klubben avser att ta ställning i RAS om visst index vid avel med C-höfter. Kommittén har 

vidare önskemål om att klubben för statistik över hur många medlemmar som kommer in via 

uppfödargruppens valpköpare samt efterlyser att klubben tar fram valpkit. I övrigt planerar 

kommittén för utbildningar inom uppfödargruppen under hösten.  

 

Utställningskommittén – Ingrid Hansson rapporterar att förberedelser för SSM Utställning 

2022 är igång och att valpdomare är tillfrågade. Daniel Strandberg har accepterat att vara 

SSM-general. De distrikt och lokalklubbar som fått sina ansökningar om utställningar 

godkända är underrättade samt att de officiella utställningar som planeras 2023 är ansökta 

hos SBK. Utställningskommitténs förslag till utställningar 2022 är skickade till CS för 

godkännande. ’Barn med hund’-diplom kommer snart. Margareta Eliasson efterlyser förslag 

på enklare utbildningar för ringsekreterare. 

 

Kommittéerna informeras om att CS planerar för ett fysiskt möte med alla kommittéer, 

troligen på Fars Hatt i Kungälv den 11–12 september, och att en organisationskonferens 

troligen får läggas senare än vanligt, kanske under vinter-vår 2022. 

 

Gerd Möllers tackar kommittéerna för deras medverkan. 

 

§ 182. Föregående protokoll: 

Protokoll nr 11, är under slutförande. 

Protokoll nr 12 klart och skickas till kansliet. 

 

§ 183. Inkommande skrivelser: 

Inga inkommande skrivelser. 

 

§ 184. Utgående skrivelser: 

Inga utgående skrivelser. 

Undersöker. 

 

§ 185. Rapporter: 

a) Ordförande. Gerd Möllers har ingen rapport utöver vad som framgår nedan. 

b) Vice ordförande. -- 

c) Sekreterare. Maria Enryd rapporterar att hon skriver på protokollen. 

d) Kassör. Ann Movitz meddelar att resultatet är gott och ekonomin mycket stabil. 

e) Ledamot. Anders Odhner rapporterar att han tillsammans med Ann Movitz 

undersöker skillnaderna mellan leverantörer av både digitala möten samt plattformar 

för kommittéer att spara och dela information mellan varandra. 



Nr 13, Protokoll 21 08 08 
 

 
f) Suppleanter. Rolf Karlsson har inget att rapportera. 

g) Kansli.  

 

§ 186. Fysiskt möte med kommittéerna:  

Det konstateras att 11–12 september passar alla. Innehållet i mötet diskuteras och det 

uppdras till Gerd Möllers att närmare utforma innehållet. En punkt kommer att vara 

uppdatering av kommittéernas arbetsuppgifter för att möjliggöra ett delegerat beslutsansvar 

till kommittéerna. En annan punkt kommer att handla om intern kommunikation. 

 

§ 187. Dialog med Sd:  

Mot bakgrund av PTU-kommitténs arbete med utbildningar beslutas om nya dialogmöten 

med samtliga distrikt. Mötena kommer att hållas inom varje av PTU-kommittén föreslagen 

utbildningsregion. Rolf Karlsson och Gerd Möllers får i uppdrag att tillsammans med någon 

från PTU lägga upp och genomföra dessa möten så snart som möjligt. 

 

§ 188. Beslut om webbmaster:  

Frågan om hur hemsidan ska skötas diskuteras. Det finns förslag att anlita en extern 

webbmaster. När frågan diskuteras uppkommer olika meningar, varvid majoriteten beslutar 

uppdra åt Ann Movitz och Gerd Möllers att teckna avtal fram till årsskiftet med föreslagen 

webbmaster. Mot detta beslut reserverade sig Maria Enryd, se bilaga. 

 

CS beslutar teckna avtal beträffande hemsidan med extern webbmaster t.o.m. 2021-12-31. 

 

§ 189. Begäran från uppfödarkommittén, ink 117:  

Uppfödarkommittén har begärt omprövning av förutsättningarna för gratis valpmedlemskap.  

 

CS beslutar att valpmedlemskap kan erbjuds den som inte varit medlem i klubben sedan 

föregående kalenderår. 

 

§ 190. Utställningar 2022:  

CS godkänner utställningarna enligt utställningskommitténs lista. 

 

§ 191. Utställningsregler på hemsidan:  

CS har blivit uppmärksammade på att de regler som finns på hemsidan under flik 5 i 

infopärmen inte överensstämmer med de av klubben tidigare beslutade reglerna, jfr CS-

protokoll 1-2019, 2019-01-19--20 § 14h). 

 

CS beslutar att de av CS tidigare godkända reglerna ska finnas under flik 5 i infopärmen på 

hemsidan. 

 

§ 192. Agriaavtalet:  

Bordläggs till nästa möte. 
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§ 193. Stadgegrupp:  

CS har tidigare beslutat inrätta en arbetsgrupp för att dels föreslå närmare anvisningar för 

hur en regionindelning skulle kunna genomföras, dels göra en översyn av våra stadgar. 

 

CS beslutar aktivera arbetsgruppen och Rolf Karlsson ges i uppdrag att ta fram närmare 

arbetsbeskrivning för gruppens arbete. 

 

§ 194. CS arbetsformer:  

Beslöts att sekreteraren /Maria Enryd ska ges tillgång till klubbens mailadress. 

 

§ 195. Nästa Nyhetsbrev:  

Maria Enryd samordnar innehållet. 

 

§ 196. Övriga frågor:  

SKKs beslut per den 1 juli 2021 angående nytt hälsoprogram för tysk schäferhund avseende 

höftledsstatus HD, ink 118c, anmäls. Med anledning av att tysk schäferhund numera är en 

s.k. ren indexras diskuteras att klubben redan nu antar en egen avelsansvisning avseende 

HD. 

 

CS beslutar att rekommendera uppfödare av tysk schäferhund att vara noga med att följa 

rekommenderat kullindex, dvs 101 eller över, särskilt om man vill använda ett föräldradjur 

med höftledsstatus C. 

 

§ 197. Beslut på dagens möte: 

§ 188. Beslut om webbmaster:  

CS beslutar teckna avtal beträffande hemsidan med extern webbmaster t.o.m. 2021-12-31. 

 

§ 189. Begäran från uppfödarkommittén, ink 117:  

CS beslutar att valpmedlemskap kan erbjuds den som inte varit medlem i klubben sedan 

föregående kalenderår. 

 

§ 190. Utställningar 2022:  

CS godkänner utställningarna enligt utställningskommitténs lista. 

 

§ 191. Utställningsregler på hemsidan: 

CS beslutar att de av CS tidigare godkända reglerna ska finnas under flik 5 i infopärmen på 

hemsidan. 

 

§ 192. Agriaavtalet:  

Bordläggs till nästa möte. 

 

§ 193. Stadgegrupp:  

CS beslutar aktivera arbetsgruppen och Rolf Karlsson ges i uppdrag att ta fram närmare 

arbetsbeskrivning för gruppens arbete. 
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§ 194. CS arbetsformer:  

Beslöts att sekreteraren /Maria Enryd ska ges tillgång till klubbens mailadress. 

 

§ 196. Övriga frågor:  

CS beslutar att rekommendera uppfödare av tysk schäferhund att vara noga med att följa 

rekommenderat kullindex, dvs 101 eller över, särskilt om man vill använda ett föräldradjur 

med höftledsstatus C. 

 

§ 198. Nästa möte:  

Nästa sammanträde bestäms till 30 augusti 2021 kl 19.00. Gerd Möllers kommer att kalla 

samtliga via Zoom. Sammankallande i kommittéerna är med första halvtimmen. 

 

§ 199. Avslutning:  

Gerd Möllers tackar samtliga för kvällens möte och avslutar därmed mötet. 

 

 

 

Gerd Möllers    Maria Enryd 
Tf Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

Ann Movitz 
Justerare 

 

 


